
                                                                                      Gdańsk  dnia  13.08.2012r 

 

 

                                          Notatka  - Protokół. 

 

 

          W dniu 13.08.2012r przed siedzibą SwissMed o godz.18.00 spotkali się; 

a) członkowie komisji Zagosp.Przest. i Ochr,Środ. RDzP-M   w osoboch; 

A.Chorzelska, B.Jankowiak, F.Wojciechowski  i  A.Ciesielski. 

b) członkowie komisji z Rady Dz.Wrzeszcz-Górny, ci sami którzy byli obecni w 

dniu 02.08.2012, na spotkaniu połączonych komisji w sprawie  MPZT, a dot; 

ul.Wileńskiej, Czubińskiego i Suwalskiej, z Przew.Rady P.Lidią  Makowską. 

c) Pan Prof.Andrzej  Baranowski  czł.Komit.Archit. PAN, były  Dziekan  Wydz. 

Archit. Polit. Gdańskiej. 

d) ekspert ,dr.hab.inż. arch.  Jakub  Szczepański   z  Wydz. Arch. Polit.  

Gdańskiej. 

e) Pani inż. arch.  Edyta  Damszel – Turek  z  Biura  Rozw. Gdańska, kier. ref., 

który  opracował  powyższy  MPZT. 

f) Pani  Katarzyna  Korczak  dziennikarka z Gazety  Pom.  Prowadząca  m.in. 

portal;   wrzeszcz.info.pl 

g) kilkoro mieszkańców z ul.Wileńskiej, Czubińskiego i Suwalskiej. 

 

          Na początku spotkania p.E.Damszel poinformowała wszystkich o celu i 

założeniach owego Planu, jak również wysłuchała wstępnych uwag, od 

uczestników spotkania. Podczas  rozmów po około 10min. opuścił spotkanie 

Florian Wojciechowski. Po kilkudziesięciu minutach dyskusji,  pozostali 

uczestnicy spotkania udali się na wizje lokalną po terenie, którego dotyczył  

MPZT. Większość uczestników spotkania wyraziła żal,  z braku przedstawiciela -

właściciela w większości terenu / około 70% / tj.Politechniki  Gdańskiej.  

          Punktami spornymi podczas  wizji  i  dyskusji  okazały  się: 

1 –  wysokość  budynków – zaproponowano obniżenie ich o kilka metrów. 

2  -  parkingi -  zaproponowano  aby usytuowano  je  pod  ziemią. 

3  -  obydwie  dominanty   wskazane  na  MPZT po 27 metrów, nie wiadomo  co 

       pod tym  wskazaniem  się kryje  i jaki ma to cel. 



4  -  wielka obawa przed zwiększeniem natężenia hałasu i zwiększeniem spalin, 

spowodowane  powiększeniem się ruchu  samochodowego w tym i tak 

zakorkowanym miejscu /ul.Wileńska/, w szczególności w godz.tzw.biznesu  

7.00-8.30, oraz 16.00-18.00. 

 

          Spotkanie zakończyło się około godz.20.30 

 

                                  Notatkę – Protokół  napisał  Andrzej  Ciesielski -  Przew.Kom. 

 


